

Protokoll från

Kosternämnden, möte nr 46

tisdagen den 14 november 2006 på Sibirien, ca kl 1645 - 1930

Närvarande: Göran Larsson, Göran Lyth, Lars-Ove Loo, Dick Andersson, Kaj Axelsson, samt Hans Arén

Adjungerad; Anders Tysklind, koordinator för Kosterfrågor, Strömstad kommun

1. Formalia

- Ordförande hälsade samtliga deltagare välkomna och bjöd på kaffe med mandel- och pistaschkrans
- Hans Arén valdes till sekreterare, Lars-Ove Loo till justeringsman.

2. Genomgång av protokoll från möte nr 45

- skrivelse angående hastighetsbegränsning för kosterbåtarna är inskickat
- besök på Hvaleröarna har genomförts
- röjningsarbetena har kommit igång på allvar, men kontrakt finns f.n. bara till årets utgång.
- frågan om kurtaxa ej färdigbehandlad, Kaj kommer få mer iformation.
- Frågan om användning av garn i samband med hummerfiske skall behandlas på ett möte med Mats Ulmestrand, som Lars-Ove ordnar.

3. FÖP-processen

Nämnden diskuterade olika frågor med anslutning till den pågående FÖP-processen. Följande beslut fattades:

- Eftersom FÖP-frågorna efter årslutet kommer att ligga direkt under kommunstyrelsen, beslöts att inbjuda den nye ordförande Ronnie Brorson samt Sören Eriksson. Göran Syd åtog sig ordna detta.
- Måndagen den 20 november arrangerar Strömstad kommun ett informationsmöte i gymnasiet kring nationalparksfrågan och naturumstävlingen. Göran Syd och Hans åtar sig att medverka som guider vid utställningen om naturumstävlingen. Kosternämndens lilla skrift om "Möjligheter och risker med en nationalpark" tas med för att kunna lämnas till intresserade besökare.
- I samarbete med Anders Tysklind och Rådhuset Arkitekter AB planerar Kosternämnden och Ksters Samhällsförening att hålla två s.k. "visionsdagar" för intresserade fastighetsägare på Koster. Sune H, Hans och Anders T har förberett detta. Syftet är att få fram en eller flera konkreta vioner för hur samtliga mark- och vattenområden på Koster skall användas på ett hållbart sätt. Utgångspunkten för arbetet skall utgöras av det vid denna tidpunkt färdigställda programförslaget till ny FÖP, vårt underlagsmaterial till gällande FÖP Kosteröarna, vår SWOT-analys, den s.k. "Hummerenkäten" samt m.fl för ämnet aktuella skrifter. Hans lovar att kontakta Hans Ness för att höra om hans intresse och möjligheter att leda dessa seminarier. "Rådhusets" arkitekter har lovat medverka,
- Kaj lyfte fram frågan om nödvändigheten att man i FÖP-arbetet tar

9. Inger N
Nämnden har
hänsyn till kajplatser för godshantering och utvidgade gästhamnar, Han lämnade en skiss till förslag för hur detta skulle kunna genomföras.

4. Naturumstävlingen

Göran Syd informerade om erfarenheter från utställningen med de inlämnade tävlingsbidragen till naturum. Speciellt diskuterades frågan om att integrera en ny skola i naturum. Detta förslag har mött mycket motstånd på Koster. Nämnden beslöt att kalla respresentanter från Kosters skolråd, lärarna, rektor och skolförvaltningen till ett möte för att med dem diskutera hur man går vidare i frågan om integration. Hans åtog sig sammankalla berörda personer.

5. Nationalparksfrågan och yrkesfiskarna

Nämnden beslöt att vi skall ta initiativ till ett allmänt möte med yrkesfiskarna med syfte att försöka få en dialog kring risker och möjligheter med en nationalpark – sett ur yrkesfiskets intressen! Göran N åtog sig kontakta Erland Lundqvist, Kestrin Johannesson, Clas, m.fl. för att få till stånd ett möte. (Syftet med mötet kan, som Anders Tysklind uttryckte det, vara "att få till stånd regler för hur man ändrar regler".)

6. CREST

Nämnden diskuterade syftet med mötet på Ekenäs den 25 november. Anders Tysklind åtog sig att mejla ut Anna Jiremarks och Mats Alfredsson upplägg inför mötet. Anna och Mats kommer till Koster den 28 november tillsammans med Carin Trädgård, som vill avlyssna mötet och se om det som diskuteras kan få konsekvenser för FÖP-arbetet.

7. Kollektivtrafiken

Göran N påpekar att frågor rörande kollektivtrafiken mellan Koster och Strömstad dyker upp med jämna mellanrum. Han saknar en kontinuitet i kontakten med berörda myndigheter. Anders T bevakar Kosters intressen men instämmer i Görans synpunkt att det skulle behövas ett mer kontinuerligt samarbete.. Hans påpekar att en målsättning om kollektivtrafikens inriktning kan behandlas i FÖP:en.

8. Owe Ljungdahls deltagande i Kosternämndens arbete.

Owe har meddelat Göran N att han under lång tid framöver inte har möjlighet att deltaga i nämndens arbete. Göran S kontaktar Owe och hör om han vill avsäga sig uppdraget och om i så fall Clas Johansson skall kontaktas.

9. Inger Miltons plan för nybyggnad på Nordkoster

Nämnden har tagit del av planförslaget och har inget att anmärka mot detta.

10. Linfärjan

Kaj efterlyser en diskussion med Vägverket med syfte att;

- tillåta att tre mopeder med förare kan färdas samtidigt på färjan
- biljettautomaterna flyttas bort från entrégrindarna.

11. Långsiktig förvaltning och utveckling av Koster infrastruktur

Göran S kontaktar Stellan Hermansson för ett gemensamt möte med nämnden.

10. Nästa möte.

Tiden för nästa möte meddelas senare.

Vid protokollet, 14 november 2006

Justeras

Hans Arén
Loo

Göran Larsson

Lars-Ove